
Regeren is vooruit zien. Wie succesvol wil ondernemen, moet in de toekomst durven kijken. Met deze 
ambitie als uitgangspunt hebben Tielse ondernemers de afgelopen jaren gezamenlijk ingezet op 
verbetering van het ondernemersklimaat. Door betere faciliteiten, goede beveiliging en onderlinge 
kennisuitwisseling is een kwaliteitsslag gemaakt op de Tielse industrieterreinen. Bevlogen ondernemers 
werken intensief samen met de gemeente om Tiel op economisch gebied een positieve impuls te geven. 
Niet alleen nu, ook in de toekomst. 

‘Samen staan we sterk’
Economische kwaliteitsslag dankzij samenwerking bedrijfsleven en gemeente

Bedrijfsleven
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Om een speler van betekenis te zijn en te 
blijven, is innoveren in elke branche een 
vereiste. Juist in tijden van economische 
grilligheid is investeren in de eigen organisatie 
van belang, zodat alle bedrijfsprocessen 
optimaal op elkaar zijn afgestemd; op deze 
manier kan er efficiënt worden ingespeeld 
op kansen vanuit de markt. Extern is het van 
belang om in te zetten op samenwerking, 
zowel met branchegenoten als met onderne-
mers in de regio. Door gezamenlijk te streven 
naar verbeteringen in het ondernemersklimaat, 
bijvoorbeeld op het gebied van infrastruc-
tuur, beveiliging en bereikbaarheid, krijgt het 
bedrijfsleven een positieve impuls waar 
ondernemers ook individueel baat bij hebben. 

Synergie tussen bevlogen 
professionals 
Bundeling van kennis en kunde leidt tot 
synergie. Dit is zeker van toepassing op de 
dynamische samenwerking tussen Peter 
Dikker (directeur Glasnet), Kenny van Oort 
(voorzitter SBBT Stichting Beveiliging 
Bedrijventerreinen Tiel), Gerrit Reinders 
(voorzitter coöperatie Medel) en John van 
Breugel (voorzitter OCT Ondernemers 
Coöperatie Tiel). Door hun gezamenlijke 
inzet en door actieve medewerking vanuit de 

gemeente is de afgelopen jaren al veel bereikt. 
Hun boodschap voor het Tielse bedrijfsleven is 
krachtig door zijn eenvoud: ‘Samen staan we 
sterk’. Inmiddels zijn al de nodige verbeterin-
gen en vernieuwingen doorgevoerd op de vier 
industriegebieden rondom Tiel. Door in te 
zetten op een duurzame samenwerking met 
zowel ondernemers als de gemeente en 
provincie, hopen de verschillende belangen-
behartigers deze opwaartse ontwikkelingen te 
kunnen continueren. Gerrit Reinders: 
“Om zaken goed te kunnen regelen en 
faciliteren, heb je elkaar nodig. Intensieve 
samenwerking met korte lijnen tussen 
bedrijfsleven en beleidsmakers hebben in 
Tiel al veel positief resultaat opgeleverd.”

Voor en door ondernemers
Een goed voorbeeld hiervan is Glasnet Tiel, 
in 2009 opgestart door OCT en in 2012 
uitgebreid en gerealiseerd door een 
samenwerking met Coöperatie Medel. 
Directeur Peter Dikker licht toe: “Een mooi 
initiatief voor en door ondernemers, waarbij 
twee jaar geleden een geheel open, eigen 
glasvezelnetwerk is gerealiseerd op de 
terreinen Kellen, Latenstein, Westroijen en 
Medel. Met glasvezel zijn ondernemers goed 
uitgerust voor de toekomst. Het is een modern 

en snel netwerk met voordelig internet en 
bellen. De hoge standaard bandbreedte en 
ongekende snelheden maken bovendien meer 
nieuwe diensten mogelijk. Het netwerk is voor 
alle ondernemers op de bedrijventerreinen 
toegankelijk. Mede daarom is het eigendom, 
exploitatie en beheer ondergebracht in 
Glasnet Tiel. Het netwerk is en blijft 
eigendom van de lokale ondernemers en kent 
geen winstoogmerk. Hierdoor ontstaat een 
zeer concurrerend platform waarbij bestaande 
en nieuwe diensten kunnen worden 
aangeboden tegen scherpe prijzen.” Het totale 
bereik in Tiel is 650 bedrijven; momenteel 
hebben 125 bedrijven zich al aangesloten. De 
site www.glasnettiel.nl geeft overzichtelijke 
informatie. “Glasvezel was vroeger een luxe, 
maar is inmiddels noodzaak voor de moderne 
ondernemer”, stelt Peter Dikker. “Naast 
internet en telefonie biedt Glasnet ook diensten 
als online back-up, outsourcing van 
automatisering, online boekhouden en 
beveiliging.”

Innovaties dankzij Ondernemersfonds 
Glasnet is één van de innovaties die 
kon worden gerealiseerd dankzij het 
Ondernemersfonds Tiel, dat zes jaar geleden 
van start ging als financieringsmodel om  
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Kenny van Oort, voorzitter stichting Beveiliging Bedrijventerreinen Tiel(sBBT)
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collectieve verbeteringen voor het 
bedrijfsleven te financieren. John van 
Breugel weet als voorzitter van OCT dat 
de reclamebelasting die in 2009 in het 
leven werd geroepen, bij een deel van 
de ondernemers in de binnenstad en op 
de industrieterreinen in eerste instantie 
nogal wat weerstand opriep. Onterecht, 
stelt hij. “De term reclamebelasting wordt 
vaak verkeerd geïnterpreteerd.” Lachend: 

“Belasting betalen roept bij veel 
ondernemers niet direct een positieve asso-
ciatie op. Maar bij het Ondernemersfonds 
wordt deze collectieve bijdrage juist 
volledig gebruikt om het bedrijfsleven 
beter te faciliteren. Dus elke individuele 
ondernemer wordt er beter van.” Samen 
met winkeliersvereniging Hart van Tiel 
heeft OCT zich ingezet om het geld uit de 
heffing voor ondernemend Tiel in te zet-

ten. “Met de gemeente is overeengekomen 
het geld om te zetten in een subsidie voor 
het Ondernemersfonds. Hieruit is onder 
andere een bijdrage geleverd aan Glasnet.”

Cameratoezicht steeds efficiënter 
Op het gebied van veiligheid is er de 
afgelopen jaren veel positiefs bereikt 
op de vier Tielse industrieterreinen. De 
Stichting Beveiliging Bedrijventerreinen 
Tiel (SBBT) werd opgericht in 1995 en 
realiseert sindsdien collectieve 
beveiligingsprojecten, in samenwerking 
met gemeente, politie en brandweer. “De 
beveiliging wordt eveneens betaald uit 
het Ondernemersfonds”, meldt voorzitter 
Kenny van Oort. “Ook hierbij geldt dat 
door gezamenlijke inzet de kosten relatief 
laag zijn, zeker in vergelijking met kosten 
veroorzaakt door criminaliteit.” Inmiddels 
is het veiligheidsgevoel van medewerkers 
van bedrijven, bewoners en bezoekers 
enorm toegenomen. “We begonnen ooit 
met mobiele surveillance, gevolgd door 
slagbomen, cameratoezicht en rolhekken. 
Deze maatregelen leidden al direct tot een 
spectaculaire daling van het aantal 
inbraken. De SBBT analyseert voortdu-
rend de cijfers om tot een zo adequaat 
mogelijke preventie te komen.” Dankzij 
technologische innovaties wordt camera-
toezicht steeds efficiënter en effectiever. 
“We zijn nu aangesloten bij de Regionaal 
Toezicht Ruimte (RTR). Vanuit het 
politiebureau in Nijmegen worden de 
camera’s uitgelezen en onder andere 
door digitaal inzoomen zijn gedetail-
leerde gegevens beschikbaar.” Alle vier 
de bedrijventerreinen beschikken over 
het Keurmerk Veilig Ondernemen, een 
garantiewaarborg waarmee onder andere 
korting bij verzekeraars wordt gegeven. 

Parkmanagement in voorbereiding
De verouderde industrieterreinen 
Latenstein, Kellen en Westroijen worden 
gefaseerd naar een hoger level getild. 
Gerrit Reinders legt uit: “Businesspark 
Medel kenmerkt zich door hoge kwaliteit, 
goed parkmanagement en aandacht voor 
de omgeving. Het collectieve belang wordt 
op Medel bekostigd uit een verplichte 
heffing op de grondprijs, anders dan op 
de overige terreinen. Overigens leidt 
deze constructie, in tegenstelling tot de 
reclameheffing, nooit tot discussie. Om te 
voorkomen dat de oude industriegebieden 
verpauperen en ondernemers vertrekken, 
vindt ingrijpende herstructurering plaats. 
De revitalisering van Latenstein is recent 

Gerrit Reinders, voorzitter coöperatie Medel

John van Breugel, voorzitter Ondernemers coöperatie Tiel (OcT)
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afgerond; nu staat Kellen op de agenda voor 
kwaliteitsverbetering van de openbare ruimte, 
verbetering van mobiliteit en duurzaam 
energieverbruik. De OCT werkt hierin 
intensief samen met de gemeente Tiel.” 
Inmiddels is een businessplan opgesteld met 
daarin zestien projecten die voor eind 2016 
worden uitgevoerd om de kwaliteit van Kellen 
een positieve impuls te geven. Met de herstruc-
turering is een bedrag gemoeid van 4,5 miljoen 
euro. Net als op Medel is de behoefte aan park-
management ook op de overige terreinen groot. 
“Door gezamenlijk te inventariseren waar de 
gebieden baat bij hebben, worden uitsluitend 
projecten uitgevoerd waar vraag naar is. Zaken 
als duurzaamheid, een vastgoedanalyse naar 
aanleiding van de leegstand en verbetering 
van de infrastructuur krijgen prioriteit. Voor 
de planperiode van 2014-2016 wordt vanuit de 
OCT een parkmanager aangesteld.”

Aansluiting arbeid en onderwijs 
Om onderwijs en bedrijfsleven goed op elkaar 
te laten aansluiten, wordt samengewerkt met 
Tielse en regionale onderwijsinstellingen. 
“Kennis in je eigen gebied houden, is belang-
rijk voor de toekomst van Rivierenland”, 
stelt Peter Dikker. “Maar om talent blijvend 
aan je te binden, moet je ook wat te bieden 

hebben. Voor stageplaatsen, interne scho-
ling en praktijkonderwijs vindt al regelmatig 
overleg plaats tussen scholen en bedrijven. Er 
is altijd behoefte aan gediplomeerde vakmen-
sen. Het ROC Rivor en Helicon bieden goede 
praktijkgerichte opleidingen. Maar daarnaast 
constateren wij dat er ook behoefte is aan 
hoger opgeleide mensen. De vestiging van een 
HBO zouden wij toejuichen.” Kenny van Oort 
vult aan: “De bewering dat jongeren na de 
middelbare school weg trekken uit het gebied, 
is inmiddels achterhaald. Ook als ze wel gaan 
studeren, blijven jongeren onder andere uit 
kostenoverweging, langer thuis wonen. Het 
zou mooi zijn als wij in ons gebied het studie-
aanbod konden uitbreiden. Een platform voor 
scholing en innovatie oprichten, zou een aanzet 
kunnen geven voor een nog betere aansluiting 
van arbeid en 
onderwijs.”

Samenwerking in de toekomst
De vier partijen OCT, SBBT, Glasnet en 
Coöperatie Medel zien de toekomst van de 
Tielse economie met vertrouwen tegemoet. 
John van Breugel: “Er staat genoeg op de 
agenda. Door de herstructurering van de 
bedrijventerreinen krijgt het bedrijfsleven in 
Tiel een positieve impuls. Ook in de 

binnenstad gebeurt veel; Hart van Tiel is een 
actieve vereniging die onder andere de 
leegstand aanpakt. Wij blijven ook de komende 
jaren de belangen van de ondernemers op de 
bedrijventerreinen behartigen door pro-actief 
in de markt te staan. Dankzij de korte lijnen 
met beleidsmakers hebben we al veel bereikt. 
Bij de gemeente is Ryan Bevers een vast 
aanspreekpunt; daarnaast vindt minimaal twee 
keer per jaar overleg plaats met burgemeester 
en wethouders. Het geeft vertrouwen dat alle 
betrokkenen hetzelfde doel nastreven: Tiel 
economisch sterk op de kaart zetten.”

www.glasnettiel.nl 

www.sbbtiel.nl

www.ondernemerscooperatietiel.nl

www.cooperatiemedel.nl

peter Dikker, directeur Glasnet


